






Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Drenthe 
Postbus 122 
9400 AC Assen 
 
Dwingeloo, 7 september 2010 
 
Betreft: schriftelijke vragen ex artikel 41 van het Reglement van Orde ivm mogelijke bouw 
tweede kerncentrale bij Borssele. 
 
Geachte voorzitter, 
Deze week is in de media bekend geworden dat de “vroegere” Essent-aandeelhouders een 
kerncentrale willen bouwen in Borssele. Onder die “vroegere” aandeelhouders valt ook de 
provincie Drenthe. Energy Resources Holding, waarin de voormalige aandeelhouders, stelt in 
de zogeheten startnotitie, dat het voornemen is om in de nabijheid van de huidige kerncentrale 
Borssele een nieuwe kerncentrale te bouwen. Deze plannen van Energy Resources Holding 
staan overigens los van de plannen van Delta (het Zeeuwse energiebedrijf). 
 
Wij hebben de volgende vragen: 
 

- Is de provincie Drenthe op basis van “vroegere” aandeelhoudersschap hierbij 
betrokken? 

- Is er vanuit de provincie Drenthe een positieve houding tov een nieuw te bouwen 
kerncentrale? 

- Wat vindt het college ervan dat lokale en provinciale overheden, maar natuurlijk met 
name de Provincie Drenthe zelf, met publiek geld deze ontwikkeling mogelijk maken? 

- Zo ja, hoe rijmt GS dat met de al jarenlang uitgesproken wens dat er in Drenthe geen 
kernafval opgeslagen zou mogen worden? ( ondanks het gegeven dat de provincie hier 
niet over gaat). 

- Zo nee, hoe denkt u deze mogelijkheid van een tweede ( wellicht als plan Delta ook 
doorgaat zelfs een derde kerncentrale) tegen te gaan, vanuit “vroegere” 
aandeelhoudersschap en daarnaast vanuit de huidige visie welke blijkt uit het concept 
Plan-MER Structuurvisie ondergrond van de provincie Drenthe? 

 
 
Hoogachtend, 
Met vriendelijke groet, 
Jan Langenkamp, namens Groenlinks fractie. 
 


